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ZAPISNIK 

25. sjednice Gradske skupštine Grada Zagreba,  23. listopada 2003. u Staroj gradskoj 
vijećnici, Ulica sv. Ćirila i Metoda 5/I., dvorana "A", s početkom u 10 sati 

 

 

Nazočni gradski zastupnici: mr.sc. Božo Biškupić; mr.sc. Goran Bradić; Ivan Bračić; 
Jadranka Cesarec; Ante Čorkalo; dr.sc. Šandor Dembitz; Igor Dragovan; Radoslav Dumančić; 
dr.sc. Emica Farago; Stjepan Fiolić; dr.sc. Krešimir Franjić; Ivan Friščić; Vinko Fulir; Pavo 
Gagulić; dr.sc. Jasmina Havranek; mr.sc. Josip Imprić; mr.sc. Nenad Ivanković; Tomislav Jelić; 
Ivo Jelušić; Mirjana Keleminec; Sonja König; Stanko Kordić; dr.sc. Mate Ljubičić; Jurica Meić; 
Aladar Metzinger; Ivana Mlinar; Ernestina Novy-Radonić, dr.med.; Morana Paliković Gruden; 
Jelena Pavičić; Mirjana Pavoković; Zlata Pilepić; Iva Prpić; Marko Pušić; mr.sc. Nensi 
Radulović; Krasnodar Rora; mr.sc. Miroslav Rožić; Ladislava Soldat; mr.sc. Mario Starešinić; 
Nenad Stazić; Ivan Šikić; Luka Šimurina; Dan Špicer;  mr.sc. Davorin Tepeš; dr.sc. Zdravko 
Tomac; Lidija Tomić; Ivan Valek; Kažimir Varda i  Jure Vrselja. 

 

Nenazočne gradske zastupnice koje su najavile svoj izostanak:  Davor Domazet-Lošo; 
dr.sc. Vesna Pusić i Vladimir Velnić. 

 

Drugi nazočni: Vlasta Pavić - gradonačelnica Grada Zagreba; Stipe Tojčić – zamjenik 
gradonačelnice Grada Zagreba; Milan Bandić – zamjenik gradonačelnice Grada Zagreba; Slavko 
Kojić – član Gradskog poglavarstva i pročelnik Gradskog ureda za financije; mr.sc. Ladislav 
Prežigalo – član Gradskog poglavarstva i pročelnik Gradskog ureda za gospodarstvo; Davor 
Jelavić – član Gradskog poglavarstva i pročelnik Gradskog ureda za prostorno uređenje, 
graditeljstvo, stambene i komunalne poslove i promet; Nenad Crnić – član Gradskog 
poglavarstva i pročelnik Gradskog ureda za izgradnju Grada; Sonja Kostić - članica Gradskog 
poglavarstva za područje uprave, Zlatko Šešelj - član Gradskog poglavarstva za područje 
obrazovanja i športa,  Blanka Sunara – članica Gradskog poglavarstva za područje imovinsko-
pravnih poslova; dr.sc. Andrea Zlatar – članica Gradskog poglavarstva Grada Zagreba za 
područje kulture; dr.sc. Franjo Tomić - član Gradskog poglavarstva za područje poljoprivrede i 
šumarstva; Ivica Lazanja - pročelnik Gradskog ureda za obrazovanje i šport; Vladimir 
Stojsavljević – pročelnik Gradskog ureda za kulturu; Damir Lasić - zamjenik pročelnice 
Gradskog ureda za imovinsko-pravne poslove; Željko Uhlir – pročelnik Gradskog ureda za 
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upravljanje imovinom Grada; Doris Kažimir –  pročelnica Gradskog zavoda za zaštitu 
spomenika kulture i prirode; Josip Janeš – pročelnik Gradskog ureda za poljoprivredu i 
šumarstvo; Dinko Lukač  – zamjenik pročelnika Gradskog zavoda za automatsku obradu 
podataka; Greta Augustinović-Pavičić – pročelnica Službe za mjesnu samoupravu; Mario Kuzele 
– pročelnik Službe za tehničke poslove; Stjepan Galić – pročelnik Gradskog zavoda za katastar i 
geodetske poslove; Ivica Fanjek - pomoćnik pročelnika Gradskog ureda za planiranje razvoja 
Grada i zaštitu okoliša; mr.sc. Zdravko Čokić i Višnja Fortuna - pomoćnici pročelnika Gradskog 
ureda za zdravstvo, rad i socijalnu skrb; Vidoje Bulum – tajnik Gradskog poglavarstva Grada 
Zagreba; Mario Pilaš – predsjednik Vijeća gradske četvrti Maksimir; Saša Molan – predsjednik 
Vijeća gradske četvrti Trešnjevka – jug; Zdravka Vučkovac – predsjednica Vijeća gradske četvrti 
Črnomerec; Zdravko Vac – predsjednik Vijeća gradske četvrti Donji grad; Andrea Kralj – 
predsjednica Vijeća gradske četvrti Podsused – Vrapče; Ivan Kozolić – predsjednik Vijeća 
gradske četvrti Donja Dubrava; Drago Topolovec – predsjednik Vijeća gradske četvrti 
Podsljeme; Hrvoje Ozmec - predsjednik Vijeća gradske četvrti Trešnjevka - sjever; Anđelko 
Šućur - predsjednik Vijeća gradske četvrti Gornji grad; Mladen Markek –  zamjenjuje direktora 
Zagrebačkog velesajma d.o.o.; Julius Pevalek – direktor ZET-a d.o.o.; Žarko Merčep – 
zamjenjuje direktora Zrinjevca d.o.o.; Joso Bićanić – direktor Čistoće d.o.o.; mr.sc. Vjekoslav 
Karara – direktor Autobusnog kolodvora d.o.o.; Marijan Ožanić – direktor Tehnološkog parka 
d.o.o.; Dragutin Prokopec – zamjenjuje direktora Zagrebfilma d.o.o.; Slobodan Ljubičić – 
direktor Robnih terminala Zagreb d.o.o.; Igor Šadura - zamjenjuje direktora Gradske plinare 
d.o.o.; Aleksa Kocijan – direktor Jaruna d.o.o.; Jadranko Robić – direktor Vodoopskrbe i 
odvodnje d.o.o.; Slobodan Gracin – zamjenjuje direktora Zagrebačkih cesta d.o.o.; Ante Iličić – 
direktor Zagrebačke veletržnice d.o.o.; Srebrenka Simona Turković – zamjenjuje direktora 
Zagrebparkinga d.o.o.; Slobodan Jeličić – direktor Vodoprivrede Zagreb; Stjepan Črnjak - 
direktor Gradskog stambeno-komunalnog gospodarstva d.o.o.; Ivan Garac - direktor "Vladimira 
Nazora" d.o.o.; Silvije Glavić  - zamjenjuje direktora AGM-a d.o.o.;  Darko Bušić - zamjenjuje 
direktora Gradskih groblja, d.o.o.; Dragutin Žiljak - direktor "Sljeme-Medvednica", d.o.o.; 
Mladen Stević - poslovni tajnik Hrvatske gospodarske komore - Komore Zagreb; Dubravka 
Matić - predstavnica Sindikata radnika u predškolskom odgoju i obrazovanju; Božidar Hojan, 
Jasmina Vukas i Dragan Zelić - GONG; Bernarda Jurčec – tajnica Gradske skupštine Grada 
Zagreba i djelatnici Stručne službe Gradske skupštine.  
 

Predsjednica Gradske skupštine Grada Zagreba gospođa Morana Paliković Gruden 
utvrđuje da je sjednici nazočno 43 (naknadno je evidentirana nazočnost 48 gradskih zastupnika) 
od ukupno 51 gradskog zastupnika pa Gradska skupština može pravovaljano raspravljati i 
odlučivati. 
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Predsjednica otvara 25. sjednicu. 

 

Gradska skupština jednoglasno prihvaća zapisnik 24. sjednice održane 25. rujna 2003. 
godine.  

 

Gradski zastupnici primili su prijedlog dnevnoga reda i materijale za predložene točke. 

 

Naknadno su primili: 

- izvješća radnih tijela nakon održanih 12 sjednica i 

- prijedloge što ih Gradsko poglavarstvo Grada Zagreba predlaže da se uvrste u 
prijedlog dnevnoga reda po hitnom postupku i to: 
 Prijedlog zaključka o dopunama Programa mjera za unapređenje stanja u 

prostoru Grada Zagreba, 
 Prijedlog odluke o izmjenama Odluke o financiranju mjesne samouprave i 
 Prijedlog odluke o dječjem dodatku.  

 

Danas su gradski zastupnici primili: 

- Zaključak Gradskog poglavarstva kojim povlači Prijedlog odluke o izdvajanju 
Zdravstvene ispostave željezničara Koprivnica iz Doma zdravlja željezničara (za 
točku 5.)  

- Zaključak Gradskog poglavarstva o mišljenju na Prijedlog odluke o osnivanju 
Koordinacije za informacijsko-komunikacijske usluge i infrastrukturu (za točku 6.) 

- prijedloge što ih Gradsko poglavarstvo Grada Zagreba predlaže da se uvrste u 
prijedlog dnevnoga reda po hitnom postupku i to: 
 Prijedlog odluke o osnivanju javne ustanove Filmski centar Zagreb 
 Prijedlog zaključka o zaduživanju Grada Zagreba   
 Izvješće u vezi sa stanjem zaštite okoliša u prostoru Dumovca i Sesvetskog 

Kraljevca 
 Izvješće o dodjeli zemljišta za realizaciju Programa društveno poticane 

stanogradnje 
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 Izvješće o stanju u Trgovačkom društvu Puto d.o.o. 
 Izvješće o sudskim sporovima u kojima Grad Zagreb zastupa Općinsko 

državno odvjetništvo 

- odgovore na pitanja i prijedloge gradskih zastupnika i nove preglede primljenih 
odgovora te postavljenih pitanja i prijedloga na koje nisu primljeni odgovori. 

 

Predsjednica Gradske skupštine Grada Zagreba gospođa Morana Paliković Gruden daje 
stanku na zahtjev Kluba gradskih zastupnika HDZ-a. 

Nakon stanke Gradska skupština nastavlja s radom. 

 
Gospodin Ivan Bračić izvješćuje o stavu Kluba gradskih zastupnika HDZ-a.  
 
Gospodin dr.sc. Šandor Dembitz uzima riječ zbog povrede Poslovnika.  
 
Predsjednica Gradske skupštine Grada Zagreba gospođa Morana Paliković Gruden 

odgovara na prigovor. 

 

Gospodin Ivica Fanjek, pomoćnik pročelnika Gradskog zavoda za planiranje razvoja 
Grada i zaštitu okoliša, obrazlaže opravdanost hitnosti za Prijedlog zaključka o dopunama 
Programa mjera za unapređenje stanja u prostoru Grada Zagreba. 

 

Gospođa Greta Augustinović-Pavičić, pročelnica Službe za mjesnu samoupravu, 
obrazlaže opravdanost hitnosti za Prijedlog odluke o izmjenama Odluke o financiranju mjesne 
samouprave. 

 

Gospođa Višnja Fortuna, pomoćnica pročelnika Gradskog ureda za zdravstvo, rad i 
socijalnu skrb, obrazlaže opravdanost hitnosti za Prijedlog odluke o dječjem dodatku. 

 

Gospođa dr.sc. Andrea Zlatar, članica Gradskog poglavarstva za područje kulture, 
obrazlaže opravdanost hitnosti za Prijedlog odluke o osnivanju javne ustanove Filmski centar 
Zagreb. 
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Gospodin Slavko Kojić, pročelnik Gradskog ureda za financije, obrazlaže opravdanost 
hitnosti za Prijedlog zaključka o zaduživanju Grada Zagreba . 

 

Gospodin Davor Jelavić, pročelnik Gradskog ureda za prostorno uređenje, graditeljstvo, 
stambene i komunalne poslove i promet, obrazlaže opravdanost hitnosti za Izvješće u vezi sa 
stanjem zaštite okoliša u prostoru Dumovca i Sesvetskog Kraljevca. 

 

Gospodin Željko Uhlir, pročelnik Gradskog ureda za upravljanje imovinom Grada, 
obrazlaže opravdanost hitnosti za Izvješće o dodjeli zemljišta za realizaciju Programa društveno 
poticane stanogradnje. 

 

Gospodin Ladislav Prežigalo, pročelnik Gradskog ureda za gospodarstvo, obrazlaže 
opravdanost hitnosti za Izvješće o stanju u Trgovačkom društvu Puto d.o.o. 

 

Gradonačelnica Grada Zagreba gospođa Vlasta Pavić, obrazlaže opravdanost hitnosti za 
Izvješće o sudskim sporovima u kojima Grad Zagreb zastupa Općinsko državno odvjetništvo. 

 

U raspravi sudjeluju: Kažimir Varda (u ime Kluba gradskih zastupnika Hrvatskog bloka), 
dr.sc. Šandor Dembitz (kao predsjednik Odbora za Statut, Poslovnik i propise) i Tomislav Jelić.  

 

S obzirom da nakon rasprave gospodina K. Varde gradski zastupnici Hrvatskog bloka 
zvižde predsjednica Gradske skupštine Grada Zagreba gospođa Morana Paliković Gruden ih 
opominje da ne prave nered u Gradskoj skupštini. 

 

Predsjednica Gradske skupštine Grada Zagreba gospođa Morana Paliković Gruden daje 
stanku na zahtjev Kluba gradskih zastupnika HNS-a. 

Nakon stanke Gradska skupština nastavlja s radom. 
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Riječ uzimaju: dr.sc. Krešimir Franjić (u ime Kluba gradskih zastupnika HNS-a), 
predsjednica (upozorava na Poslovnik), dr.sc. Šandor Dembitz (povreda Poslovnika) i 
predsjednica (odgovor na prigovor). 

 

Predsjednica Gradske skupštine Grada Zagreba gospođa Morana Paliković Gruden daje 
stanku na zahtjev Kluba gradskih zastupnika HIP-a. 

Nakon stanke Gradska skupština nastavlja s radom. 

 

U raspravi sudjeluje mr.sc. Nenad Ivanković (u ime Kluba gradskih zastupnika HIP-a). 

 

Gradska skupština većinom glasova (27 "za" i 4 "protiv") prihvaća opravdanost hitnosti 
za Prijedlog zaključka o dopunama Programa mjera za unapređenje stanja u prostoru Grada 
Zagreba.  

 

Gradska skupština većinom glasova (18 "za" i 10 "protiv") prihvaća opravdanost hitnosti 
za Prijedlog odluke o izmjenama Odluke o financiranju mjesne samouprave.  

 

Gradska skupština većinom glasova (18 "za" i 10 "protiv") prihvaća opravdanost hitnosti 
za Prijedlog odluke o dječjem dodatku.  

 

Gradska skupština većinom glasova (27 "za" i 4 "protiv") prihvaća opravdanost hitnosti 
za Prijedlog odluke o osnivanju javne ustanove Filmski centar Zagreb.  

 

Gradska skupština većinom glasova (28 "za" i 4 "protiv") prihvaća opravdanost hitnosti 
za Prijedlog zaključka o zaduživanju Grada Zagreba.  

 

Gradska skupština većinom glasova (29 "protiv" i 1 "za") ne prihvaća opravdanost 
hitnosti za Izvješće u vezi sa stanjem zaštite okoliša u prostoru Dumovca i Sesvetskog Kraljevca.  

 

Gradska skupština većinom glasova (27 "protiv" i 1 "za") ne prihvaća opravdanost 
hitnosti za Izvješće o dodjeli zemljišta za realizaciju Programa društveno poticane stanogradnje.  
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Gradska skupština većinom glasova (28 "protiv" i 1 "za") ne prihvaća opravdanost 
hitnosti za Izvješće o stanju u Trgovačkom društvu Puto d.o.o.  

 

Gradska skupština većinom glasova (28 "protiv" i 1 "za") ne prihvaća opravdanost 
hitnosti za Izvješće o sudskim sporovima u kojima Grad Zagreb zastupa Općinsko državno 
odvjetništvo.  

 

Predsjednica Gradske skupštine Grada Zagreba gospođa Morana Paliković Gruden 
predlaže da se promijeni redoslijed predloženih točaka tako da  

- Prijedlog zaključka o dopunama Programa mjera za unapređenje stanja u prostoru 
Grada Zagreba bude nova točka 5. 

- Prijedlog odluke o izmjenama Odluke o financiranju mjesne samouprave bude nova 
točka 6. 

- Prijedlog odluke o dječjem dodatku bude nova točka 7. 
- Prijedlog odluke o osnivanju javne ustanove Filmski centar Zagreb bude nova točka 

8. 
- Prijedlog zaključka o zaduživanju Grada Zagreba bude nova točka 9.,  
a dosadašnje točke mijenjaju redoslijed tako da dosadašnje točke od 6. do 14. postaju 

točke od 10. do 18. 

Gospodin dr.sc. Šandor Dembitz uzima riječ zbog povrede Poslovnika. 

 

Predsjednica Gradske skupštine Grada Zagreba gospođa Morana Paliković Gruden 
odgovara na prigovor.  

 

Gradska skupština većinom glasova (28 "za" i 2 "protiv") prihvaća izmjenu redoslijeda 
točaka dnevnog reda kao što je predložila predsjednica. 
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Gradska skupština većinom glasova (28 "za" i 4 "protiv") prihvaća 

dnevni red: 
1. Prijedlog zaključka o prihvaćanju pokroviteljstva nad Svečanim koncertom "Pismo 

moja, hrli tamo" 
2. Prijedlog zaključka o prihvaćanju pokroviteljstva nad 31. Međunarodnim 

plivačkim mitingom "Mladost 2003." 
3. Prijedlog zaključka o prihvaćanju pokroviteljstva nad 2. Smotrom studentskih 

klapa i folklornih grupa Sveučilišta u Zagrebu 
4. Prijedlog odluke o izmjenama i dopunama Proračuna Grada Zagreba za 2003. 

Prijedlog izmjena i dopuna Programa gradnje i uređenja objekata u 2003. 
(Negospodarstvene investicije) 
Prijedlog izmjena i dopuna Programa radova na području vodnog gospodarstva, 
prometa i komunalnog gospodarstva u Gradu Zagrebu u 2003.  
Prijedlog izmjena i dopuna Programa radova na gradnji športskih kapitalnih 
objekata u Gradu Zagrebu u 2003.   

5. Prijedlog zaključka o dopunama Programa mjera za unapređenje stanja u prostoru 
Grada Zagreba 

6. Prijedlog odluke o izmjenama Odluke o financiranju mjesne samouprave 
7. Prijedlog odluke o dječjem dodatku 
8. Prijedlog odluke o osnivanju javne ustanove Filmski centar Zagreb 
9. Prijedlog zaključka o zaduživanju Grada Zagreba 
10. Prijedlog odluke o osnivanju Koordinacije za informacijsko-komunikacijske usluge 

i infrastrukturu 
11. Prijedlog rješenja o imenovanju ravnateljice Dječjeg vrtića "Šumska jagoda" 
12. Prijedlog rješenja o imenovanju ravnateljice Dječjeg vrtića Tatjane Marinić 
13. Prijedlog rješenja o imenovanju ravnateljice Dječjeg vrtića "Sopot" 
14. Prijedlog zaključka o imenovanju vršitelja dužnosti ravnatelja Kulturno-

informativnog centra 
15. Prijedlog zaključka o razrješenju i izboru člana u Školski odbor Osnovne škole za 

balet i ritmiku 
16. Prijedlog zaključka o razrješenju i izboru člana u Školski odbor Osnovne škole 

Prečko 
17. Prijedlog zaključka o razrješenju i izboru člana u Školski odbor Osnovne škole 

Sesvete 
18. Prijedlog zaključka o suglasnosti na Odluku o izmjenama i dopunama Statuta 

Centra za kulturu i film Augusta Cesarca 
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Pitanja i prijedlozi 

 

 Gospodin dr.sc. Šandor Dembitz objavljuje da saziva sjednicu Odbora za Statut, 
Poslovnik i propise. 

 

Predsjednica Gradske skupštine Grada Zagreba gospođa Morana Paliković Gruden ga 
upozorava na povredu Poslovnika. 

    

Gospodin dr.sc. Šandor Dembitz predlaže gradonačelnici Grada Zagreba da pozove 
gradske zastupnike i sve nazočne da minutom šutnje odaju počast Budimpeštancima i Mađarima 
koji su na današnji dan pali za slobodu i demokraciju.  

Gradonačelnica Grada Zagreba gospođa Vlasta Pavić odgovara na prijedlog.  

 

Gospodin Radoslav Dumančić postavlja pitanje zamjeniku gradonačelnice Grada Zagreba 
za gospodarstvo deponiranju zagađene zemlje s bivše svinjogojske farme u Sesvetama. 

Daje prijedlog pomoćniku pročelnika Gradskog zavoda za planiranje razvoja Grada i 
zaštitu okoliša da se hitno izradi urbanistički plan uređenja gospodarske zone Sesvete i prilaže ga 
u pisanom obliku.  

Zamjenik gradonačelnice Grada Zagreba gospodin Stipe Tojčić odgovara na pitanje. 

Gospodin Radoslav Dumančić traži daljnja objašnjenja. 

Zamjenik gradonačelnice Grada Zagreba gospodin Stipe Tojčić najavljuje odgovor na 
pitanje u pisanom obliku. 

 

Gospodin Kažimir Varda postavlja pitanje zamjeniku gradonačelnice Grada Zagreba za 
gospodarstvo o opožarenom otpadu na skladištu PUTO-a. 

Daje prijedlog zamjeniku gradonačelnice Grada Zagreba za gospodarstvo da se utvrdi 
odgovornost zbog ekološkog incidenta koji se prije dva tjedna dogodio u ZGOS-u. 

Zamjenik gradonačelnice Grada Zagreba gospodin Stipe Tojčić odgovara na pitanje i 
najavljuje odgovor u pisanom obliku. 
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Gospodin mr.sc. Davorin Tepeš pita zamjenika gradonačelnice Grada Zagreba za 
gospodarstvo zašto nije ništa poduzeto da se dovrši Sveučilišna bolnica u Blatu.  

Predlaže Gradskom poglavarstvu Grada Zagreba da se ubuduće na teret poreznih 
obveznika ne organiziraju akcije kao što je bilo famozno Guinessovo natjecanje. 

Zamjenik gradonačelnice Grada Zagreba gospodin Stipe Tojčić odgovara na pitanje i 
najavljuje odgovor u pisanom obliku. 

Zamjenik gradonačelnice Grada Zagreba gospodin Milan Bandić odgovara na pitanje. 

 

Gospodin mr.sc. Mario Starešinić pita gradonačelnicu Grada Zagreba tko je u ime Grada 
Zagreba prisustvovao svečanom proglašenju zagrebačkog nadbiskupa msgr. J. Bozanića za 
kardinala.  

Predlaže gradonačelnici Grada Zagreba da se obavi uvid u evidenciju popisa dužnika 
Trgovačkog društva Vodoopskrbe i odvodnje d.o.o. u protekle tri godine i u popis podmirenih 
obveza. 

Gradonačelnica Grada Zagreba gospođa Vlasta Pavić odgovara na pitanje.  

Gradskom zastupniku predlaže da prijedlog uputi direktoru Trgovačkog društva 
Vodoopskrba i odvodnja d.o.o. 

Gospodin mr.sc. Mario Starešinić komentira odgovor na pitanje.  

 

Gospođa Ernestina Novy-Radonić,dr.med. postavlja pitanje gradonačelnici Grada 
Zagreba u vezi s događajima i nezakonitostima u radu domova umirovljenika.  

Predlaže gradonačelnici Grada Zagreba da se i ovdje u Gradskoj skupštini provodi akcija 
"Kupujmo hrvatsko". 

Gradonačelnica Grada Zagreba gospođa Vlasta Pavić odgovara na pitanje i najavljuje 
odgovor u pisanom obliku te odgovara na prijedlog. 

 

Gospodin Ivan Bračić postavlja pitanje zamjeniku gradonačelnice Grada Zagreba za 
gospodarstvo o instruktoru za uvođenje ISO normi u jednom trgovačkom društvu u vlasništvu 
Grada. 
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Predlaže članu Gradskog poglavarstva za planiranje razvoja Grada i zaštitu okoliša da 
pripremi izvješće o radu stručnog povjerenstva u vezi s izradom tehničke dokumentacije za 
odvodnju u naselju Vrbani. 

Zamjenik gradonačelnice Grada Zagreba gospodin Stipe Tojčić odgovara na pitanje i 
najavljuje odgovor u pisanom obliku. 

 

Gospođa Iva Prpić predlaže pročelniku Gradskog ureda za obrazovanje i šport da se 
izgradi nova atletska staza na ŠRC Klaka. 

Gospodin Ivica Lazanja, pročelnik Gradskog ureda za obrazovanje i šport odgovara. 

Zamjenik gradonačelnice Grada Zagreba gospodin Milan Bandić dopunjuje odgovor.  

 

Dr.sc. Krešimir Franjić postavlja pitanje pročelniku Gradskog ureda za prostorno 
uređenje, graditeljstvo, stambene i komunalne poslove i promet o radnoj gotovosti zagrebačkih 
vatrogasaca.  

Predlaže Gradskom poglavarstvu Grada Zagreba da se nešto hitno poduzme da bi se 
očuvala pročelja zgrada i da se očiste grafiti.  

Pitanje i prijedlog prilaže i u pisanom obliku. 

Gospodin Davor Jelavić, pročelnik Gradskog ureda za prostorno uređenje, graditeljstvo, 
stambene i komunalne poslove i promet, odgovara na pitanje. 

 

Gospođa Mirjana Pavoković pita gradonačelnicu Grada Zagreba što će se poduzeti da se 
spriječi devastiranje pročelja zgrada i hoće li se odrediti mjesta na kojima se mogu crtati grafiti. 

Predlaže Gradskom poglavarstvu da se iz proračunskih sredstava kupi oprema koja bi 
omogućila čišćenje pročelja zgrada od grafita i ulica od žvakaćih guma. 

Gradonačelnica Grada Zagreba gospođa Vlasta Pavić odgovara na pitanje.  

 

Gospodin mr.sc. Miroslav Rožić postavlja pitanje pročelniku Gradskog ureda za 
upravljanje imovinom Grada u vezi s troškovima zaštitarske službe koja čuva prostor bivšeg 
Doma zdravlja u Trnju. 

Predlaže Gradskom poglavarstvu da se Dom invalida na Jarunu osposobi za korištenje.  
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Gospodin Željko Uhlir, pročelnik Gradskog ureda za upravljanje imovinom Grada, 
odgovara na pitanje. 

Gospodin mr.sc. Miroslav Rožić traži daljnja objašnjenja.    

Gospodin Željko Uhlir, pročelnik Gradskog ureda za upravljanje imovinom Grada, 
najavljuje odgovor u pisanom obliku. 

 

Gospodin Ivan Friščić u ime Udruge građana "Hrvatski Leskovac" predlaže pročelniku 
Gradskog ureda za izgradnju Grada da se sanira jedan dio ulice Pilinka. Prijedlog Udruge prilaže. 

Gospodin Nenad Crnić, pročelnik Gradskog ureda za izgradnju Grada, odgovara i 
najavljuje odgovor u pisanom obliku. 

 

Gospođa Ivana Mlinar postavlja pitanje pročelniku Gradskog ureda za obrazovanje i 
šport o stanju sigurnosti u vrtićima i školama u Gradu Zagrebu. 

Gospodin Ivica Lazanja, pročelnik Gradskog ureda za obrazovanje i šport, odgovara i 
najavljuje odgovor u pisanom obliku. 

 

Gospodin Dan Špicer pita pročelnika Gradskog ureda za izgradnju Grada što se poduzima 
da bi se izgradio dječji vrtić na Jarunu. 

Gospodin Nenad Crnić, pročelnik Gradskog ureda za izgradnju Grada, odgovara i 
najavljuje odgovor u pisanom obliku.  

 

Gospođa Jelena Pavičić postavlja pitanje pročelniku Gradskog ureda za upravljanje 
imovinom Grada o nacrtu prijedloga odluke o davanju na korištenje prostora u vlasništvu Grada 
Zagreba i u vezi s tim o stajalištima vijeća gradskih četvrti. 

Gospodin Željko Uhlir, pročelnik Gradskog ureda za upravljanje imovinom Grada, 
odgovara i najavljuje odgovor u pisanom obliku. 

Gospođa Jelena Pavičić traži daljnja objašnjenja. 

Gospodin Željko Uhlir, pročelnik Gradskog ureda za upravljanje imovinom Grada, 
dopunjuje odgovor. 
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Gospodin Jurica Meić daje prijedlog pročelniku Gradskog ureda za prostorno uređenje, 
graditeljstvo, stambene i komunalne poslove i promet u vezi s prometnom regulacijom na 
raskrižju Ulice Savezne Republike Njemačke i Avenije Dubrovnik. 

Pita gradonačelnicu Grada Zagreba gdje su u Gradu definirane površine na kojima se 
mogu slikati grafiti. 

 

Gospodin Krasnodar Rora pita gradonačelnicu Grada Zagreba da li zna kada i kako po 
zakonu i protokolu Grad Zagreb treba obilježiti Dan domovinske zahvalnosti.  

Gradonačelnica Grada Zagreba gospođa Vlasta Pavić odgovara i najavljuje odgovor u 
pisanom obliku. 

 

Gospodin Aladar Metzinger postavlja pitanje gradonačelnici Grada Zagreba u vezi s 
prostorima za postavljanje stranačkih jumbo plakata u vrijeme izbora i predlaže da se organizira 
posebna tvrtka koja će voditi brigu o svim reklamnim prostorima u Gradu. 

Gospodin Davor Jelavić, pročelnik Gradskog ureda za prostorno uređenje, graditeljstvo, 
stambene i komunalne poslove i promet, odgovara na pitanje i prijedlog. 

Gospodin Aladar Metzinger komentira odgovor. 

 

Gospodin Stjepan Fiolić ponavlja pitanje i postavlja ga gradonačelnici Grada Zagreba u 
vezi s uvozom 650 tona magarećeg i konjskog mesa iz Meksika. 

Gradonačelnica Grada Zagreba gospođa Vlasta Pavić najavljuje odgovor u pisanom 
obliku. 

 

Gospodin Ivan Valek pita zamjenika gradonačelnice Grada Zagreba za društvene 
djelatnosti koliko je potrebno sredstava da se djeci u osnovnim školama omogući besplatno 
dodatno bavljenje športom. Traži odgovor i u pisanom obliku. 

Predlaže zamjeniku gradonačelnice Grada Zagreba za društvene djelatnosti da se svakom 
novorođenom djetetu uputi pismo dobrodošlice i poklon. 

Zamjenik gradonačelnice Grada Zagreba gospodin Milan Bandić odgovara na pitanje. 
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Gospodin mr.sc. Nenad Ivanković postavlja pitanje gradonačelnici Grada Zagreba u vezi 
sa službenim automobilom kojim se vraćala iz rezidencijalne vile u Moščeničkoj Dragi. 

Gradonačelnica Grada Zagreba gospođa Vlasta Pavić odgovara na pitanje.  

 

  

1. Prijedlog zaključka o prihvaćanju pokroviteljstva nad Svečanim koncertom "Pismo 
moja, hrli tamo" 

 

Predlagatelj je Odbor Gradske skupštine za javna priznanja.  

 

Predsjednica Gradske skupštine Grada Zagreba gospođa Morana Paliković Gruden u ime 
Odbora uvodno obrazlaže Prijedlog. 

 

Gradska skupština jednoglasno donosi 

ZAKLJUČAK 
o prihvaćanju pokroviteljstva nad Svečanim koncertom "Pismo moja, hrli tamo" 

Zaključak se prilaže zapisniku. 
 
 

2. Prijedlog zaključka o prihvaćanju pokroviteljstva nad 31. Međunarodnim plivačkim 
mitingom "Mladost 2003." 

 

Predlagatelj je Odbor Gradske skupštine za javna priznanja.  

 

Predsjednica Gradske skupštine Grada Zagreba gospođa Morana Paliković Gruden u ime 
Odbora uvodno obrazlaže Prijedlog. 
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Gradska skupština jednoglasno donosi 

ZAKLJUČAK 
o prihvaćanju pokroviteljstva nad 31. Međunarodnim plivačkim mitingom "Mladost 

2003." 

Zaključak se prilaže zapisniku. 
 
 

3. Prijedlog zaključka o prihvaćanju pokroviteljstva nad 2. Smotrom studentskih klapa i 
folklornih grupa Sveučilišta u Zagrebu 

 

Predlagatelj je Odbor Gradske skupštine za javna priznanja.  

 

Predsjednica Gradske skupštine Grada Zagreba gospođa Morana Paliković Gruden u ime 
Odbora uvodno obrazlaže Prijedlog. 

 

Gradska skupština jednoglasno donosi 

ZAKLJUČAK 
o prihvaćanju pokroviteljstva nad 2. Smotrom studentskih klapa i folklornih grupa 

Sveučilišta u Zagrebu 

Zaključak se prilaže zapisniku. 
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4. Prijedlog odluke o izmjenama i dopunama Proračuna Grada Zagreba za 2003. 

Prijedlog izmjena i dopuna Programa gradnje i uređenja objekata u 2003. 
(negospodarstvene investicije) 

Prijedlog izmjena i dopuna Programa radova na području vodnog gospodarstva, 
prometa i komunalnog gospodarstva u Gradu Zagrebu u 2003.  

Prijedlog izmjena i dopuna Programa radova na gradnji športskih kapitalnih objekata 
u Gradu Zagrebu u 2003. 

 

Predlagatelj je Gradsko poglavarstvo Grada Zagreba  

 

Prijedloge su razmotrili: 
- Odbor za financije, matično radno tijelo i nadležna radna tijela 
- Odbor za gospodarski razvoj,  
- Odbor za komunalno gospodarstvo, 
- Odbor za prostorno uređenje, 
- Odbor za zaštitu okoliša, 
- Odbor za poljodjelstvo, šumarstvo i vodoprivredu, 
- Odbor za zdravstvo i socijalnu skrb, 
- Odbor za obrazovanje i šport, 
- Odbor za kulturu, 
- Odbor za mladež i  
- Odbor za mjesnu samoupravu. 

 

Izvješću Odbora za financije, matičnoga radnog tijela, priložena su izvješća nadležnih 
radnih tijela. 

 

Odbor za Statut, Poslovnik i propise zaključio je da su prijedlozi usklađeni sa zakonima, 
Statutom Grada Zagreba i drugim propisima. 

Izvješća radnih tijela su gradski zastupnici primili. 
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Gospodin Slavko Kojić, pročelnik Gradskog ureda za financije uvodno obrazlaže 
Prijedlog te ispravlja tiskarske pogreške u Prijedlogu proračuna.  

 

Predsjednica Gradske skupštine Grada Zagreba gospođa Morana Paliković Gruden, prije 
nego što će dati stanku, čita brzojav gospodinu Gaboru Demskom što je pripremljen na 
inicijativu gradskog zastupnika gospodina dr.sc. Šandora Dembitza koji glasi: 

"Zagreb, 23. listopada 2003. godine 

Poštovani gospodine G. Demsky, 

u povodu nacionalnoga mađarskog praznika, 23. listopada, kojim mađarski narod 
obilježava i slavi svoju borbu i žrtve za demokraciju i slobodu što je danas uživa, Vama i 
građanima prijateljskog grada Budimpešte izražavamo najljepše čestitke sa zasjedanja 25. 
sjednice Gradske skupštine Grada Zagreba. 

Vaši 

Predsjednica Gradske skupštine i gradski zastupnici Gradske skupštine Grada Zagreba, te 
svi nazočni na sjednici Gradske skupštine Grada Zagreba." 

 

Predsjednica određuje stanku. 

Nakon stanke Gradska skupština nastavlja s radom. 

 

U raspravi sudjeluju: Ivan Bračić (u ime Kluba gradskih zastupnika HDZ-a), Kažimir 
Varda (u ime Kluba gradskih zastupnika Hrvatskog bloka), Vinko Fulir, Kažimir Varda 
(ispravak netočnog navoda), Mirjana Pavoković, Kažimir Varda (ispravak netočnog navoda), 
Ivan Bračić (replika), mr.sc. Davorin Tepeš, Jadranka Cesarec, Kažimir Varda (replika), dr.sc. 
Krešimir Franjić, Marko Pušić, Kažimir Varda (povreda Poslovnika), mr.sc. Mario Starešinić, 
Kažimir Varda (ispravak netočnog navoda), mr.sc. Božo Biškupić, Ernestina Novy-Radonić, 
dr.med., Slavko Kojić (u ime predlagatelja) i mr.sc. Mario Starešinić (ispravak netočnog 
navoda). 
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Gradska skupština većinom glasova (28 "za" i 9 "protiv") donosi 

ODLUKU 

o izmjenama i dopunama Proračuna Grada Zagreba za 2003. 

Odluka se prilaže zapisniku. 

 

 

Gradska skupština većinom glasova (27 "za" i 10 "protiv") donosi 

Izmjene i dopune Programa gradnje i uređenja objekata u 2003.  

(negospodarstvene investicije). 

Izmjene i dopune Programa se prilažu zapisniku. 

 

Gradska skupština većinom glasova (28 "za" i 11 "protiv") donosi 

Izmjene i dopune Programa radova na području vodnog gospodarstva, prometa i 
komunalnog gospodarstva u Gradu Zagrebu u 2003. 

Izmjene i dopune Programa se prilažu zapisniku. 

 

Gradska skupština većinom glasova (29 "za", 9 "protiv" i 1 "suzdržan") donosi 

Izmjene i dopune Programa radova na gradnji športskih kapitalnih objekata u 
Gradu Zagrebu u 2003. 

Izmjene i dopune Programa se prilažu zapisniku. 
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5. Prijedlog zaključka o dopunama Programa mjera za unapređenje stanja u prostoru 
Grada Zagreba 

 

Predlagatelj je Gradsko poglavarstvo Grada Zagreba. 

 
Gospodin Ivica Fanjek, pomoćnik pročelnika Gradskog zavoda za planiranje razvoja 

Grada i zaštitu okoliša, obrazlaže Prijedlog. 

 

U raspravi sudjeluju: Kažimir Varda (u ime Kluba gradskih zastupnika Hrvatskog bloka) 
i mr.sc. Davorin Tepeš. 

 

Gradska skupština jednoglasno donosi 

ZAKLJUČAK 

o dopunama Programa mjera za unapređenje stanja u prostoru Grada Zagreba 

 Zaključak se prilaže zapisniku. 

 

 

6. Prijedlog odluke o izmjenama Odluke o financiranju mjesne samouprave 

 

Predlagatelj je Gradsko poglavarstvo Grada Zagreba. 

Prijedlog je razmotrio Odbor za Statut, Poslovnik i propise na današnjoj sjednici. 

Izvješće Odbora gradski su zastupnici primili. 

 
Predsjednica Gradske skupštine Grada Zagreba gospođa Morana Paliković Gruden daje 

stanku na zahtjev Kluba gradskih zastupnika HNS-a. 

Nakon stanke Gradska skupština nastavlja s radom. 

 

U raspravi sudjeluju: dr.sc. Krešimir Franjić (u ime Kluba gradskih zastupnika HNS-a), 
Ivan Valek (ispravak netočnog navoda), Ivan Bračić (ispravak netočnog navoda), mr.sc. Davorin 
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Tepeš (replika), Tomislav Jelić (replika), Zlata Pilepić, dr.sc. Krešimir Franjić (neslaganje s 
replikom), Kažimir Varda, Ivo Jelušić, Ivan Šikić, mr.sc. Mario Starešinić, mr.sc. Josip Imprić 
(replika), mr.sc. Mario Starešinić (neslaganje s replikom), Vinko Fulir, Greta Augustinović-
Pavičić (u ime predlagatelja), mr.sc. Mario Starešinić (povreda Poslovnika) i mr.sc. Davorin 
Tepeš (ispravak netočnog navoda).  

 

Gradska skupština većinom glasova (28 "za" i 9 "suzdržanih") donosi 

ODLUKU 

o izmjenama Odluke o financiranju mjesne samouprave 

 Odluka se prilaže zapisniku. 

 

 

7. Prijedlog odluke o dječjem dodatku 

 

Predlagatelj je Gradsko poglavarstvo Grada Zagreba. 

Prijedlog je razmotrio Odbor za Statut, Poslovnik i propise na današnjoj sjednici. 

Izvješće Odbora gradski su zastupnici primili. 

 
Gospođa Višnja Fortuna, pomoćnica pročelnika Gradskog ureda za zdravstvo, rad i 

socijalnu skrb, obrazlaže Prijedlog. 

 

Gospodin dr.sc. Šandor Dembitz, predsjednik Odbora za Statut, Poslovnik i propise čita 
izvješće Odbora koje glasi: 

"Odbor za Statut, Poslovnik i propise na 46. sjednici, 23. listopada 2003. godine 
razmotrio je Prijedlog odluke o dječjem dodatku, što ga  je utvrdilo Gradsko poglavarstvo Grada 
Zagreba. 

Odbor za Statut, Poslovnik i propise jednoglasno je zaključio da Prijedlog nije podnesen 
u skladu s važećim propisima u dijelu koji se odnosi na pravni temelj za donošenje Odluke. 
Budući da je Odbor upoznat s amandmanima koje Klub gradskih zastupnika Hrvatskog bloka 
podnosi na Prijedlog odluke, Odbor nije utvrdio amandman na Prijedlog već podržava I. 
Amandman Kluba gradskih zastupnika Hrvatskog bloka koji se odnosi na pravni temelj za 
donošenje Odluke i predlaže Gradskoj skupštini da ga prihvati. 
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Odbor smatra da Gradska skupština može razmotriti Prijedlog i donijeti Odluku o dječjem 
dodatku uz prihvaćanje navedenog amandmana." 

Predlaže predsjednici da odobri stanku kako bi se Gradsko poglavarstvo moglo očitovati 
o predloženom amandmanu.  

 

Gospodin dr.sc. Krešimir Franjić u ime Kluba gradskih zastupnika HNS-a podnosi 
amandman na članak 1. stavak 1. Prijedloga odluke i Prijedlog zaključka (uz Odluku o dječjem 
dodatku). 

Amandman i Prijedlog zaključka podijeljeni su gradskim zastupnicima.  

 

Gospodin Kažimir Varda u ime Kluba gradskih zastupnika Hrvatskog bloka podnosi 
sljedeće amandmane na Prijedlog odluke: 

I. Amandman, kojim se predlaže izmjena pravnog temelja za donošenje Odluke. 

II. Amandman na članak 2. stavak 3., kojim se predlaže da se naknada isplaćuje svaki 
mjesec do navršene šeste godine djetetova života za djecu rođenu poslije 31. prosinca 2002. 
godine. 

III. Amandman na članak 3. stavak 2. podstavak 3., kojim se predlaže pojašnjenje 
odredbe tako da bude jasno da treće i svako daljnje dijete u obitelji dobije po 600 kn. 

IV. Amandman na članak 4., kojim se predlaže brisanje roka od 60 dana od dana 
djetetovog rođenja za podnošenje zahtjeva te dopuna u vezi s ostvarivanjem prava na naknadu. 

Amandmani su podijeljeni gradskim zastupnicima.  

 

Predsjednica Gradske skupštine Grada Zagreba gospođa Morana Paliković Gruden daje 
stanku kako bi se Gradsko poglavarstvo moglo očitovati o podnesenim amandmanima.  

Nakon stanke Gradska skupština nastavlja s radom. 

 

Gradonačelnica Grada Zagreba gospođa Vlasta Pavić očituje se u ime Gradskog 
poglavarstva o predloženim amandmanima i to: 

- Amandman na Prijedlog odluke o dječjem dodatku i Prijedlog zaključka (uz Odluku o 
dječjem dodatku) Kluba gradskih zastupnika HNS-a se prihvaća. 
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I. Amandman Kluba gradskih zastupnika Hrvatskog bloka koji se odnosi na izmjenu 
pravnog temelja Odluke se prihvaća. 

II. Amandman Kluba gradskih zastupnika Hrvatskog bloka na članak 2. stavak 3. se 
djelomično prihvaća tako da se u članku 2. stavku 3. tekst mijenja i glasi:  

"Naknada se isplaćuje svaki mjesec do navršene šeste godine djetetova života za djecu 
rođenu od 1. siječnja 2004. godine." 

III. Amandman Kluba gradskih zastupnika Hrvatskog bloka na članak 3. stavak 2. 
podstavak 3. se prihvaća. 

IV. Amandman Kluba gradskih zastupnika Hrvatskog bloka na članak 4. se prihvaća. 

 Prihvaćeni amandmani postaju sastavni dio Prijedloga. 

 

U raspravi sudjeluju: Ivan Bračić (u ime Kluba gradskih zastupnika HDZ-a), Tomislav 
Jelić, Iva Prpić (replika), dr.sc. Šandor Dembitz, mr.sc. Davorin Tepeš, Jurica Meić (replika), 
mr.sc. Davorin Tepeš (neslaganje s replikom), Nenad Stazić (replika), mr.sc. Davorin Tepeš 
(neslaganje s replikom), Tomislav Jelić (replika) i Kažimir Varda.  

 

Gospodin Kažimir Varda podnosi amandman na članak 2. stavak 3. Prijedloga kojim 
predlaže da se naknada isplaćuje svaki mjesec do navršene šeste godine djetetova života. 

Amandman je podijeljen gradskim zastupnicima. 

 

Predsjednica Gradske skupštine Grada Zagreba gospođa Morana Paliković Gruden daje 
stanku kako bi se Gradsko poglavarstvo moglo očitovati o amandmanu. 

Nakon stanke Gradska skupština nastavlja s radom.  

 

Gradonačelnica Grada Zagreba gospođa Vlasta Pavić očituje se u ime Gradskog 
poglavarstva o amandmanu gradskog zastupnika gospodina Kažimira Varde. Gradsko 
poglavarstvo ne prihvaća amandman.  

 

U raspravi sudjeluje Kažimir Varda (u ime Kluba gradskih zastupnika Hrvatskog bloka). 
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Gradska skupština većinom glasova (20 "protiv", 8 "za" i 3 "suzdržana") ne prihvaća 
amandman gradskog zastupnika gospodina Kažimira Varde na članak 2. stavak 3. Prijedloga. 

 

Gradska skupština većinom glasova (31 "za" i 2 "suzdržana") donosi 

ODLUKU 

o dječjem dodatku 

 Odluka se prilaže zapisniku. 

 

 

Gradska skupština većinom glasova (29 "za" i 3 "suzdržana") donosi 

ZAKLJUČAK 

(uz Odluku o dječjem dodatku) 

 Zaključak se prilaže zapisniku. 

 

 

8. Prijedlog odluke o osnivanju javne ustanove Filmski centar Zagreb  

 

Predlagatelj je Gradsko poglavarstvo Grada Zagreba. 

Prijedlog je razmotrio Odbor za Statut, Poslovnik i propise na današnjoj sjednici. 

Izvješće Odbora gradski su zastupnici primili.  

 
Gospodin Vladimir Stojsavljević, pročelnik Gradskog ureda za kulturu obrazlaže 

Prijedlog. 

 

U raspravi sudjeluju: Tomislav Jelić (u ime Kluba gradskih zastupnika Hrvatskog bloka), 
Jurica Meić, Jelena Pavičić, Kažimir Varda, Ivan Bračić, Nenad Stazić, Andrea Zlatar (u ime 
predlagatelja), Tomislav Jelić (ispravak netočnog navoda), Andrea Zlatar (u ime predlagatelja), 
Ivan Bračić (ispravak netočnog navoda) i Kažimir Varda. 
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Predsjednica Gradske skupštine Grada Zagreba gospođa Morana Paliković Gruden daje 
opomenu gradskom zastupniku gospodinu Kažimiru Vardi zbog povrede Poslovnika.  

 

Predsjednica Gradske skupštine Grada Zagreba gospođa Morana Paliković Gruden 
utvrđuje da je 11 gradskih zastupnika glasovalo "za", 8 "protiv" i 17 "suzdržano" te objavljuje da 
Prijedlog nije prihvaćen. 

 

 

9. Prijedlog zaključka o zaduživanju Grada Zagreba 

 

Predlagatelj je Gradsko poglavarstvo Grada Zagreba. 

Prijedlog je razmotrio Odbor za Statut, Poslovnik i propise na današnjoj sjednici. 

Izvješće Odbora gradski su zastupnici primili. 

 
Gospodin Slavko Kojić, pročelnik Gradskog ureda za financije, obrazlaže Prijedlog. 

 

Gradska skupština jednoglasno donosi 

ZAKLJUČAK 

o zaduživanju Grada Zagreba 

 Zaključak se prilaže zapisniku. 
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10. Prijedlog odluke o osnivanju Koordinacije za informacijsko-komunikacijske usluge i 
infrastrukturu  

 

Predlagatelj je gradski zastupnik gospodin Šandor Dembitz. 

 

Odbor za Statut, Poslovnik i propise je zaključio da je Prijedlog podnesen u skladu sa 
Statutom Grada Zagreba i Poslovnikom Gradske skupštine Grada Zagreba. 

Izvješće Odbora gradski su zastupnici primili. 

 

Gradsko poglavarstvo je u postupku davanja mišljenja razmotrilo Prijedlog. Mišljenje 
Gradskog poglavarstva gradski su zastupnici primili.  

 

Gospodin Šandor Dembitz obrazlaže Prijedlog. 

 

Predsjednica Gradske skupštine Grada Zagreba gospođa Morana Paliković Gruden 
utvrđuje da je 11 gradskih zastupnika glasovalo "za", 5 "protiv" i 11 "suzdržanih" te objavljuje 
da Prijedlog nije prihvaćen. 

 

 

11. Prijedlog rješenja o imenovanju ravnateljice Dječjeg vrtića "Šumska jagoda" 

 

Predlagatelj je Odbor za izbor i imenovanja. 

 

Prijedlog je razmotrio Odbor za obrazovanje i šport, nadležno radno tijelo. 

Izvješće Odbora gradski su zastupnici primili.  

 

U raspravi sudjeluju: Ivan Bračić, Ivo Jelušić (u ime predlagatelja), dr.sc. Krešimir 
Franjić i Ivan Valek. 
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Gradska skupština jednoglasno donosi 

RJEŠENJE 
o imenovanju ravnateljice Dječjeg vrtića "Šumska jagoda" 

Rješenje se prilaže zapisniku. 

 

 

12. Prijedlog rješenja o imenovanju ravnateljice Dječjeg vrtića Tatjane Marinić  

 

Predlagatelj je Odbor za izbor i imenovanja. 

 

Prijedlog je razmotrio Odbor za obrazovanje i šport, nadležno radno tijelo. 

Izvješće Odbora gradski su zastupnici primili. 

 

Gradska skupština većinom glasova (28 "za" i 1 "suzdržan") donosi 

RJEŠENJE 
o imenovanju ravnateljice Dječjeg vrtića Tatjane Marinić 

Rješenje se prilaže zapisniku. 

 

 

13. Prijedlog rješenja o imenovanju ravnateljice Dječjeg vrtića "Sopot"  

 

Predlagatelj je Odbor za izbor i imenovanja. 

 

Prijedlog je razmotrio Odbor za obrazovanje i šport, nadležno radno tijelo. 

Izvješće Odbora gradski su zastupnici primili. 
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Gradska skupština većinom glasova (29 "za" i 1 "suzdržan") donosi 

RJEŠENJE 
o imenovanju ravnateljice Dječjeg vrtića "Sopot" 

Rješenje se prilaže zapisniku. 

 

 

14. Prijedlog zaključka o imenovanju vršitelja dužnosti ravnatelja Kulturno- 
informativnog centra  

 

Predlagatelj je Odbor za izbor i imenovanja. 

Prijedlog je razmotrio Odbor za kulturu, nadležno radno tijelo. 

Izvješće Odbora gradski su zastupnici primili.  

 

Gradska skupština većinom glasova (28 "za", 1 "protiv" i 1 "suzdržan") donosi 

ZAKLJUČAK 
o imenovanju vršitelja dužnosti ravnatelja Kulturno- informativnog centra 

Zaključak se prilaže zapisniku. 

 

 

15. Prijedlog zaključka o razrješenju i izboru člana u Školski odbor Osnovne škole za balet 
i ritmiku 

 

Predlagatelj je Odbor za izbor i imenovanja. 

 

Gradska skupština većinom glasova (29 "za" i 1 "suzdržan") donosi 

ZAKLJUČAK 
o razrješenju i izboru člana u Školski odbor Osnovne škole za balet i ritmiku 

Zaključak se prilaže zapisniku. 
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 Točke 16. i 17. su prijedlozi zaključaka o razrješenju i izboru članova u školske odbore 
osnovnih škola pa su zajedno raspravljene, a glasovalo se odvojeno. 

 

 

16. Prijedlog zaključka o razrješenju i izboru člana u Školski odbor Osnovne škole Prečko 

17.  Prijedlog zaključka o razrješenju i izboru člana u Školski odbor Osnovne škole Sesvete 

 

Predlagatelj je Odbor za izbor i imenovanja. 

 

ad. 16. Gradska skupština većinom glasova (30 "za" i 1 "suzdržan") donosi 

ZAKLJUČAK 
o razrješenju i izboru člana u Školski odbor Osnovne škole Prečko 

Zaključak se prilaže zapisniku. 

 

 

 

ad. 17. Gradska skupština većinom glasova (30 "za" i 1 "suzdržan") donosi 

ZAKLJUČAK 
o razrješenju i izboru člana u Školski odbor Osnovne škole Sesvete 

Zaključak se prilaže zapisniku.  
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18. Prijedlog zaključka o suglasnosti na Odluku o izmjenama i dopunama Statuta Centra 
za kulturu i film Augusta Cesarca  

 

Predlagatelj je Odbor za Statut, Poslovnik i propise. 

 

Gradska skupština većinom glasova (30 "za" i 1 "suzdržan") donosi 

ZAKLJUČAK 
o suglasnosti na Odluku o izmjenama i dopunama Statuta Centra za kulturu i film Augusta 

Cesarca 

Zaključak se prilaže zapisniku. 

 

 

 

Sjednica je završena u 19,46 sati. 

 
 
KLASA: 021-05/03-01/34 
URBROJ: 251-11-04-03-6 
Zagreb, 25. rujna 2003. 
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